

Subject: Examination Results – Resultats d'examens
From: RCPSC-CRMCC (examadmin@rcpsc.edu)
To: vrochides@yahoo.com;
Date: Sunday, April 22, 2012 10:36 PM

Royal College

**The Royal College of Physicians and Surgeons of Canada
Le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada
774 promenade Echo Drive, Ottawa, Canada K1S 5N8
Office of Education Bureau de l'éducation**

April 22, 2012 / le 22 avril 2012

ID Number / numéro d'identité: 2007246
Doctor Dionisios Vrochides

Surgical Foundation / Fondements chirurgicaux

On behalf of the Examination Board, it gives us great pleasure to inform you that you have been **successful** at the final examination in your specialty.

Au nom du Jury d'examen, il nous fait grand plaisir de vous aviser que vous avez **réussi** à l'examen final de votre spécialité.

You will receive from the Royal College, by Mail, a letter confirming the date of your Certification, a few days before the completion of your residency. If you have already completed your residency, your letter will be sent to you shortly.

Le Collège royal vous enverra, par la poste, une lettre qui confirme la date de l'obtention de votre certificat de spécialité, quelques jours avant la fin de votre formation. Si vous avez déjà complété votre résidence, votre lettre vous parviendra sous peu.

Congratulations and best wishes for continued success in your professional activities.

Félicitations et meilleurs vœux de succès dans vos activités professionnelles.



Kenneth Harris, MD FRCSC
Director, Office of Education



ROYAL COLLEGE
OF PHYSICIANS AND SURGEONS OF CANADA
COLLÈGE ROYAL
DES MÉDECINS ET CHIRURGIENS DU CANADA

A handwritten signature in black ink, consisting of several loops and a long horizontal stroke.